

In accordance with its permanent Order of Reference contained in the House of Commons' permanent and provisional Standing Orders, the Committee resumed consideration of the Auditor General's Report for the fiscal year ended March 31, 1983 and, in particular, Chapter 17 relating to the Department of Public Works.

Messrs. Dye and Mackay made statements. The witnesses answered questions.

At 12:25 o'clock p.m. this day, the Committee adjourned to the call of the Chair.

Conformément à son ordre de renvoi contenu dans les règlements permanents et provisoires, le Comité reprend l'examen du rapport du Vérificateur général portant sur l'année financière qui s'est terminée le 31 mars 1983 et, notamment, du chapitre 17 relatif aux travaux publics du Ministère.

MM. Dye et Mackay font des déclarations et répondent aux questions.

A 12 h 25, le Comité suspend les travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

### *Le greffier du Comité*

Hugh R. Stewart

*Clerk of the Committee*